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Nu har Ljusneborna drabbats hårt av indragen samhällsservice. 

Majoriteten har röstat ned en regiondriven hälsocentral och  inte agerat 

för att apoteksservice återigen ska öppna i Ljusne. Nu ska de även 

lägga ned folkhögskolefilialen i Söderhamn. Det är inte så att 

Söderhamn och Gävleborg behöver färre utbildningsmöjligheter och 

sämre samhällsservice utan tvärtom.  

 

 

Utifrån ovanstående vill jag fråga regionstyrelsens ordförande följande:  

 

Är det majoritetens avsikt att utarma Söderhamns kommun? 

 

 

 

 

Ulla Andersson (V)  
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Fråga  

 

Ställd till Patrik Stenvard (M), regionstyrelsens ordförande 

 


